
PROTOKÓŁ NR XXI/04

XXI sesji Rady Miasta Bolesławiec odbytej w dniu 9 czerwca 2004 r. w Sali 
Rajców Ratusza – Rynek 41, II p. pod przewodnictwem radnego Stanisława 
Małkowskiego – Przewodniczącego Rady Miasta.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00
Sesję zakończono o godz. 10.30

Ustawowy skład Rady – 21 radnych

Obecnych wg listy obecności było 17 radnych

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Piotr Roman - Prezydent Miasta
2. Jerzy Zieliński - Sekretarz Miasta
3. Bożena Szymczak - Skarbnik Miasta
4. Tadeusz Grzesik - Radca Prawny Urzędu Miasta
5. Przedstawiciele kadry kierowniczej Urzędu Miasta, jednostek 

organizacyjnych gminy miejskiej i goście XXI sesji
6. Prasa i Telewizja Lokalna „Azart-Sat” w Bolesławcu.

    
 (Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2)

Przebieg sesji:

Ad 2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2004 r.  

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Powyższy projekt uchwały zreferowała Skarbnik Miasta Bożena Szymczak. 
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W dyskusji udział wzięli:

radny Stanisław Szypulski – mam pytanie związane z niewygaszaniem środków. 
Na jednej z ostatnich sesji mówiłem o tym, że środków niewygaszonych było za 
dużo.  Okazuje  się,  że  niewykorzystane  środki  są  przeznaczone  na  cel 
chwalebny.  I  to  rozumiem.  Nie  rozumiem  natomiast,  czy  było  to  celowe 
zaoszczędzenie  środków  w  budżecie,  czy  nieudolne  wykorzystanie  tych 
środków?    

radny Zdzisław Abramowicz- dla porównania chciałbym powiedzieć, że ZHP 
narzucono 7% podatek od wpływów, które dzieci wpłacają na obozy. Można 
powiedzieć, że o te 7% będziemy musieli zmniejszać wydatki na obozach. 

radny Lesław Śliwko – chciałbym dowiedzieć się, jaka jest kwota po pierwszym 
przetargu przeznaczona na pierwszy projekt, czyli projekt, do którego być może 
dopłacimy 600 tys. zł? Rozumiem, że drugi projekt nie został jeszcze poddany 
procedurze  przetargowej,  czyli  nie  wiemy,  jaka  będzie  kwota  końcowa,  ale 
istnieje chyba jakaś kwota założona? Te dwie kwoty chciałbym poznać. 

Skarbnik Miasta Bożena Szymczak – kwota netto pozostała bez zmian. Jest to 
3.253.640  zł.  Różnica  między  7%  a  22%  VAT-em  wynosi  488  tys.  zł.  W 
momencie  ogłoszenia  pierwszego  przetargu  obowiązywał  VAT  7%.  To  jest 
jedyny  przetarg,  nie  ma  drugiego  przetargu.  Jeżeli  chodzi  o  środki 
niewygaszone, to decyzja o tym, że przyznano 1 mln zł dotacji na drugi etap, 
zapadła w październiku ubiegłego roku. Rozliczanie całej inwestycji następuje 
w tym roku. W związku z powyższym, nawet przeznaczenie tego 1 mln zł na 
inny cel jest niemożliwe. Dopiero po rozliczeniu inwestycji, po przyjęciu całego 
audytu można powiedzieć, że te środki są wolne. Proszę zwrócić uwagę na to, że 
nie mogą być one wykorzystane bez Państwa zgody. Jeżeli chodzi o VAT, to nie 
jest to jedyna niespodzianka, z którą zetkniemy się w tym roku. Kłopoty będą 
również w przypadku dotacji przedmiotowych dla MOSiR-u, ponieważ do tej 
pory z podatku VAT były zwolnione usługi świadczone przez ten zakład. W tej 
chwili jest to w dużym zakresie obłożone 7% VAT-em. Obecnie nie jestem w 
stanie  powiedzieć,  jakie  to  będzie  miało  odbicie.  Jeżeli  chodzi  o  wszystkie 
usługi zwolnione, które świadczy gmina, to podatek VAT stanowi jej koszt. Nic 
nie można odliczyć. 

Prezydent Miasta Piotr Roman – wprowadzenie tego podatku w dniu 1 maja, 
kiedy  to  większość  samorządów  jest  już  w  trakcie  wprowadzania  różnych 
procedur przetargowych ogłaszanych na bazie innych przepisów fiskalnych, jest 
mocnym zachwianiem sytuacji  samorządów, które inwestują. My od jakiegoś 
czasu próbujemy inwestować w oświatę. Dlatego tak mocno w nas to uderzyło. 
Musimy dołożyć 1 mln zł, które można byłoby przeznaczyć np. na budowę sali 
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gimnastycznej  przy  SP nr  1.  Takiej  sali  nie  zbudujemy,  ponieważ  będziemy 
musieli oddać 1 mln zł do budżetu państwa. W przyszłości będziemy musieli 
planować  wszystkie  inwestycje  dot.  oświaty  powiększone  o  te  15%.  Mniej 
więcej o 1/6 inwestycje będą droższe.    

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 17 głosami „za” podjęła uchwałę w sprawie 
zmian w budżecie miasta na 2004 r. 

UCHWAŁA NR XXI/211/04 – zał. nr 3

Wobec  wyczerpania  porządku  obrad,  Przewodniczący  Rady  Miasta 
zamknął XXI sesję Rady Miasta Bolesławiec.

Protokołował:

Maciej Małkowski

MM/MM
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